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INDEPENDENT INSTRUCTION

SWITCH KIT REPLACEMENT 

THOMAS C2 NEW GEN

As a supplier of a broad array of highly-engineered components in the recreation and transportation product markets, safety, education and customer satisfaction are 

our primary concerns. Should you have any questions, please do not hesitate to contact us at 432-LIPPERT (432-547-7378) or by email at customerservice@lci1.com.  

Self-help tips, technical documents, product videos and a training class schedule are available at lippert.com or by downloading the LippertNOW app.

Resources Required

1. Screwdriver

2. Pliers

3. Kit materials (Fig. 1).

Procedure

1. Unscrew and remove the lock cover (Fig. 2).

2. Remove the red handle and lock fork (04885) (Fig. 3).

3. Remove the switch from the housing and disconnect the wires. Take the new switch and connect the

yellow wire on the top pin and the white wire on the bottom pin. Insert the new switch and make sure

it clicks into place (Fig. 4).

Fig. 1

Fig. 2 Fig. 3
Fig. 4

NOTE: Before inserting the fork into place, make sure the wires are not in the way by using the red handle 

or a flat head screw driver.

4. Insert the handle and fork at the same time (Fig 5).

5. Ensure that the bumpers (#04891) are in place (Fig. 6).

6. Reinstall the cover with the 2 different length of screws at the right positions.

Fig. 5 Fig. 6
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https://manuals.plus/m/615f5caca216598aa220bc92cc1bae0b180433a7326ea04cafde6e650e77dd6b
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INSTRUCTION INDÉPENDANTE

REMPLACEMENT DU KIT DE 

COMMUTATEUR - THOMAS C2 NEW GEN

En tant que fournisseur d'une large gamme de composants de haute technologie sur les marchés des produits de loisirs et de transport, la sécurité, l'éducation et 

la satisfaction de la clientèle sont nos principales préoccupations. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter au 432-LIPPERT (432-547-7378) ou par 

courriel à customerservice@lci1.com. Des conseils d'auto-assistance, des documents techniques, des vidéos de produits et un programme de cours de formation 

sont disponibles sur lippert.com ou en téléchargeant l'application LippertNOW.

Resources Required

A. Tournevis

B. Pinces

C. Matériaux (Fig. 1).

Procedure

1. Dévissez et retirez le couvercle de la serrure (Fig. 2).

2. Retirer la poignée rouge et la fourchette de verrouillage (04885) (Fig. 3).

3. Retirez l'interrupteur du boîtier et débranchez les fils. Prenez le nouvel interrupteur et connectez le fil 

jaune sur la broche supérieure et le fil blanc sur la broche inférieure. Insérez le nouveau commutateur 

en place, assurez-vous qu'il ''clique'' (Fig. 4).

Fig. 1

NOTE: Avant de mettre la fourchette en place, assurez-vous que les fils ne gênent pas à l'aide de la poignée 

rouge ou d'un tournevis à tête plate.

4. Insérez le manche et la fourchette en même temps (Fig. 5).

5. Assurez-vous que les pare-chocs (#04891) sont en place (Fig. 6).

6. Réinstallez le couvercle avec les 2 vis de longueurs différentes aux bonnes positions

Fig. 2 Fig. 3
Fig. 4

Fig. 5 Fig. 6
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